

Invisible, Removable and Comfortable

Brenda J. Moffatt CDAII, CDR, ATM(S)

Here is my personal story about *Invisalign*. I am over 50 years of age, have crooked lower teeth, especially my lower anteriors and due to my bruxism habit my occlusion was changing. I wanted a permanent solution to my current problem, an imbalance of occlusion and a heavy anterior bite.

I am fortunate that my dental practice, TechTown Dentistry, has on staff Canada's leading Certified *Invisalign* Specialist, Dr. Suzanne Cziraki. After discussing fully my desires for a permanent solution with both Dr. Cziraki and my employer Dr. Doug Jones, we set the *Invisalign* plan in motion.

continued page 7

Invisible, amovible et confortable

Brenda J. Moffatt ADA II, CDR, ATM(S)

Je veux partager mon expérience personnelle au sujet d'*Invisalign*. J'ai plus de 50 ans, j'ai des dents inférieures qui sont mal alignées, spécialement les dents antérieures et comme je souffre de bruxisme depuis longtemps, mon occlusion en a souffert. Je voulais obtenir une solution permanente à mon problème – pour corriger un déséquilibre dans mon occlusion et corriger mon articulation antérieure avancée. J'ai la fortune de travailler à TechTown Dentistry, où l'on retrouve une spécialiste canadienne certifiée *Invisalign*, en la personne du Dr Suzanne Cziraki.

Après avoir fait part au Dr Cziraki et à mon employeur le Dr Doug Jones, de mon désir pour une solution permanente à mon problème, nous avons initié le plan *Invisalign*.

continuer sur page 8